



碳中和证书

CERTIFICATE OF CARBON NEUTRALITY

CQC-CN/O-2023-0020

本证书针对:

This is to verify that:

特百嘉包装品贸易(上海)有限公司

The Pack (Shanghai) Corp.

中国质量认证中心根据碳中和核查程序发布本证书。

CQC issues the certificate according to carbon neutralization verification procedures.

中国质量认证中心认为:

CQC here confirms that:

- ◆ 特百嘉包装品贸易(上海)有限公司于 2021 年 12 月 1 日至 2022 年 11 月 30 日在上海市静安区威海路 511 号上海国际集团大厦 1406 室产生的直接温室气体排放和能源输入引起的间接温室气体排放为 29 吨二氧化碳当量。

The direct greenhouse gas emissions and indirect greenhouse gas emissions due to energy consumption of The Pack (Shanghai) Corp. at Room 1406, Shanghai International Group Mansion, 511 Weihai Rd, Shanghai, P.R.China are 29 tonnes CO₂ equivalent from Dec. 1st, 2021 to Nov 30th, 2022.

- ◆ 上述排放通过注销等量的经核证的中国核证自愿碳减排量 (CCER) 完成中和 (CCER 来源: 云南省楚雄州姚安县三道箐风电场项目, 项目备案号: 0525)。

The forementioned emissions have been neutralized through an offset by retiring equal amount of emission reductions as China Certified Emission Reduction (CCER) generated from the Yunnan Chuxiong Yaoan Sandaoqing Wind Farm Project (project CCER ID: 0525).

- ◆ 特百嘉包装品贸易(上海)有限公司温室气体的量化过程遵从 ISO14064-1 的要求, 碳中和过程遵从 PAS2060 的要求。

The quantification and neutralization process of The Pack (Shanghai) Corp. greenhouse gas emissions comply with the requirements of ISO14064-1 and PAS2060 respectively.

- ◆ 证书签发时间: 2023 年 4 月 14 日。

Date of Issue: Apr. 14th, 2023.

签发
SIGNATURE 谢肇煦



中国质量认证中心
CHINA QUALITY CERTIFICATION CENTRE

